



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
18 NOVEMBER 2010

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	KRISTINA BERNDTSSON
KASSÖR	SOHEIL BASHIRINIA
SEKRETERARE	SIMON SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE F6	JONAS LANDBERG
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOUISE KEMPE
ORDFÖRANDE SNF	HELENA JAKOBSSON LARSSON
ORDFÖRANDE FOC	JONAS FLYGARE
ORDFÖRANDE FARM	KARIN SKOGLUND KEIDING

§1 Mötets öppnande

Kristina öppnar mötet.

§2 Val av justerare

Soheil Bashirinia väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll

Inga direkta beslut att följa upp.

§4 Rundabordet

- **Kärnstyret:** Kraz ska ha möte med Håkan om masterprogram. Hon vill ha med någon, men det är ingen som vill. Hon tycker f.ö. att vi borde titta på förslagen som mailats ut.
- **FARM:** anordnade F-dagen. Det var roligt, men krångligt. Allt gick bra, alla företag och besökare verkade nöjda. De har haft aspning också, men de har nog sökande ändå.
- **NollK:** har haft OPNA och valberedning. De hade 28 aspar som skulle valberedas — det hände något i huvudet, säger Lime.
- **DP:** är på lappfejd.
- **Foc:** till skillnad från F6 har de inte gjort så mycket alls. De har haft möte, och de ska meka flipper senare.



- **SNF:** har varit på programråd och letat folk till sin BSD. De ska lotta ut lunchbiljetter till folk som fyllt i sina utvärderingar. Aspingen är slut; de har en valberedd till vice, ingen till VBL.
- **F6:** har haft gasque, luciasittning, tre nyanser av svart och F-dags-bankett. Tydligt behövde pateterna "mer uppmärksamhet än de trodde" på tre nyanser.

§5 Motioner & Propositioner

Vi har inte fått in några motioner. Vi ska skriva en proposition om att SNF_m ska väljas in i lp4.

§6 Insyning

Vad händer med insyningen, undrar Skåning? Kraz har ju pratat lite med kåren och tycker att Otterheim är hemsk. Hon klagade lite på Otterheim, och det visade sig att vi kan inte kasta ut GU ur Hilbert.

Solle tycker att vi ska fortsätta med förbudet. Det har inte gått så bra hittills. Vi får diskutera det närmre och klargöra reglerna. Vad vi kan göra är att tvinga alla föreningar att skicka en kopia av festanmälan till Styret. Kraz vill att DP ska vara här när vi tar det beslutet.

Beslut: Vi tar upp frågan om kopior av festanmälan nästa möte.

§7 NU-möte

De har tydligen diskuterat nakengyckel på NU-mötet. Elektro berättade om att de slängde ut DP och Delta på ett PR-kalas. Det ska skickas ut en alkoholundersökning till alla PR/rust/sex också.

Det diskuterades lite om invalsinformation också; det kan vara bra och ha en stor dag som Elektro. Att man diskuterar med varandra för att veta vad föreningar förväntar sig av varandra också, så undviker man en del aggresioner. Kraz tycker detta låter fantastiskt och att Solle ska slipa på det här.

§8 Kassörsgnäll

Flaggmarskalken har köpt flagga för styrets pengar förra året. Det tycker Solle är dåligt, eftersom det är en NollK-flagga. Det kan vara en bra idé att skriva om reglementet angående det här, så att man måste gå genom styret. Vi skriver en proposition om det.

§9 Övriga frågor

- **Frackband:** Kraz undrar var frackbanden finns, för Isa vill ha ett. De ligger i kassaskåpet, säger Solle och Skåning.
- **Spårvagnar:** Folk som springer till spårvagnen när den stannar i fel ände av hållplatsen för att släppa av folk är dåliga, säger Skåning. Gud vad irriterande det är, folk vet inte hur saker funkar.
- **Björklund:** Jan Björklund kommer hit 24 november för att prata om CSN under kårens demonstration. Vi kanske kan köpa en gräddtårta och "ge" till honom?

§10 Nästa möte

Nästa möte blir 25 november 2010.



§11 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Kristina 13:00.

Kristina Berndtsson
Ordförande

Simon Sigurdhsson
Sekreterare

Soheil Bashirinia
Justerare